

Ilya Zlatkin

Head of Business and Corporate Practice
商务及公司法部主任

Ilya Zlatkin focuses his practice on helping both domestic and international entrepreneurs establish and develop their businesses. Prior to joining Ziliak Law in December 2015, Ilya started and operated his own law firm, practicing in areas of business strategy, intellectual property, entertainment law, nonprofit law, and international trade. Ilya also regularly volunteers through Lawyers for the Creative Arts. These experiences allow Ilya to relate to the vast majority of his clientele.

Ilya Zlatkin 主力帮助国内和国际创业者建立和发展他们的业务。在 2015 年 12 月加入 Ziliak Law 之前，Ilya 创立并经营他自己的律所，主要处理商务策略、知识产权法、娱乐传媒法、非营利法、及国际贸易的事务。同时，Ilya 经常参与创造艺术义务律师协会的志愿工作。这些经验有助 Ilya 深入了解他众多客户的需求。

Relying on his fluency in Russian and proficiency in Spanish, Ilya has also counseled American entrepreneurs seeking to enter Eurasian and Latin American markets. Likewise, he has facilitated international investment into the United States from Eastern European nations, leveraging his professional and personal experiences with the region. Originally from Belarus, Ilya worked in St. Petersburg, Russia on projects related to customs regulations, endowments, and public-private partnerships.

Ilya 精通俄语，对西班牙语亦有基本掌握。Ilya 曾为期望进入欧亚大陆和拉丁美洲市场的美国创业者提供法律意见。与此同时，基于他在东欧国家的专业和个人经验，他亦协助来自这些国家的企业进入美国市场投资。Ilya 来自白俄罗斯，曾在俄罗斯圣彼得堡工作，范围涉及海关进出口法规、基金会、以及公共私营合作制。

In addition to helping clients develop nonprofit organizations, Ilya himself has been the driving force behind Russophonic Illinois – an organization focused simultaneously on business development projects relating to multiple Russian-speaking countries, as well as promotion of business ethics, compliance, fraud prevention, and anti-corruption efforts.

除了帮助客户建立非营利性组织，Ilya 自己也是伊利诺州 Russophonic 背后的主要推动力。此组织协助俄语国家发展商务项目，亦致力推动商务道德规范、合规管理、防诈骗方案、以及反贪污行动。

Ilya is a Certified Fraud Examiner, and has written extensively on issues relating to the Foreign Corrupt Practices Act. A regular contributor to the FCPA Blog, Ilya has had a

history of deterring fraud. While still a law student, he interned at the Virginia Office of the Attorney General in the Antitrust and Consumer Litigation Section.

Ilya 任注册舞弊审查师，曾发表多篇有关海外反腐败法学的文章，并定期为海外反腐败法论坛撰稿。Ilya 亦有防止诈骗的经验。就读法学院期间，他曾在美国弗吉尼亚州司法部的反垄断和消费者诉讼组实习。

Ilya graduated cum laude from the University of Richmond School of Law. Before attending law school, Ilya graduated from the University of Virginia with a double-major in Economics and Foreign Affairs. He has been admitted to practice in Illinois and the District of Columbia.

Ilya 从列治文大学法学院毕业，以优异成绩获取荣誉学位。在进入法学院以前，Ilya 在弗吉尼亚大学取得经济学和外交专业学士学位。Ilya 取得伊利诺州和华盛顿特区的律师执业资格。

Please do not send us confidential information until you speak with one of our lawyers and receive our authorization to send us such information. Unless we explicitly agree to enter into an attorney-client relationship with you, (i) sending us information would not on its own create such a relationship; (ii) we would have no obligation to keep the materials you send us confidential; and (iii) we could still represent other parties in relation to your matter. By sending us an e-mail, you confirm that you have read and understood this disclaimer.

若您未与我们的律师商讨并取得授权，请不要给我们发送保密信息。在我们明确同意与您建立代理关系之前，(i) 单纯发送信息给我们并不建立代理关系；(ii) 我们并无义务保证为您发给我们的信息保密，(iii) 我们仍可代理此案中其他当事人。当您发送电子邮件给我们时，您确认已经阅读并且理解这个免责条款。

Contact 联系方式

312.462.3354

izlatkin@ziliak.com

Education 学历

University of Richmond, JD

列治文大学，法学博士

University of Virginia, BA

弗吉尼亚大学，学士

Practice Areas 业务专长

Entertainment Law, Startups, Business and Corporate, Intellectual Property

娱乐传媒法；创业，商务及公司法；知识产权法

Admissions 执业资格

Illinois 伊利诺州

Washington, D.C. 华盛顿特区

Professional Memberships 专业组织会员

Association of Certified Fraud Examiners

注册舞弊审查师协会

Chicago Bar Association

芝加哥律师协会

Activities 活动

Youth Rec Soccer Coach: Vernon Hills Soccer Club, 2016

青年娱乐足球教练，Vernon Hills 足球俱乐部，2016

Chief Executive Officer: Russophonic NFP, Inc., Russophonic Education NFP, Inc.

首席执行官：Russophonic NFP, Inc., Russophonic Education NFP, Inc.